



HOSPITAL MIRI,
JALAN CAHAYA,
98000 MIRI.

TEL: 085-420033
FAX: 085-416514

NOTIS SEBUT HARGA

1. Sebut harga adalah dipelawa dan terbuka kepada syarikat yang berdaftar dengan Perbendaharaan Malaysia Sarawak atau Kementerian Kewangan Malaysia untuk membuat tawaran masa ini bagi perkhidmatan seperti berikut :-

TAJUK & NO. SEBUT HARGA	KOD BIDANG BERDAFTAR	TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK
TAJUK SEBUT HARGA : SEBUT HARGA BAGI PERKHIDMATAN SOKONGAN KLINIKAL UNTUK FASILITI ENGINEERING MAINTENANCE SERVICES (FEMS), BIO-MEDICAL ENGINEERING MAINTENANCE SERVICES (BEMS), CLEANSING SERVICES (CLS) DAN CLINICAL WASTE MANAGEMENT SERVICES (CWMS) UNTUK UNIT HEMODIALISIS, KLINIK KESIHATAN BATU NIAH, MIRI BAGI TEMPOH DUA (2) TAHUN NO. SEBUT HARGA : HMIRI/2018/SH/09	221001 Pembersihan Bangunan dan Pejabat 221002 Membersih Kawasan 221003 Mengangkat Sampah 220601 Alat Kelengkapan Perubatan / Makmal	* Taklimat/Lawatan tapak adalah WAJIB dihadiri sama ada oleh pemilik lesen atau PENAMA dalam Sijil yang akan diadakan pada :- Tarikh : 8 Mac 2018(Khamis) Masa : 10.00 pagi Tempat : Di Unit Hemodialisis, KK Batu Niah *-Sila bawa bersama Salinan Sijil Pendaftaran FFO semasa menghadiri Taklimat/Lawatan Tapak.

2. Syarikat yang ingin menyertai sebut harga ini hendaklah berdaftar dengan Perbendaharaan Malaysia Sarawak atau Kementerian Kewangan Malaysia serta memastikan yang pendaftaran syarikat mereka masih lagi sah. Sila sertakan sesalinan Sijil Pendaftaran berkenaan bersama-sama permohonan (Lampiran Q) bila mengemukakan permohonan ke Pejabat ini kelak.

3. Borang Sebut harga (Lampiran Q) boleh didapati dari Unit Perolehan, Aset dan Stor, Hospital Miri secara percuma pada waktu pejabat dengan membawa sijil pendaftaran yang ASAL atau sijil pendaftaran yang dicetak terus dari laman sesawang Kementerian Kewangan Malaysia untuk pengesahan pendaftaran.

Sebut harga hendaklah diserahkan ke alamat di bawah pada atau sebelum :-

TARIKH : 15 Mac 2018 (Khamis), Jam 12.00 Tengahari

TEMPAT : Peti Sebut harga, Jabatan Pengurusan, Hospital Miri

4. Kerajaan tidak akan terikat untuk memilih tawaran yang terendah dari mana-mana Kontraktor / Syarikat yang menyertai sebut harga ini. Keputusan Jawatankuasa Pemilihan Sebut harga pejabat ini adalah **MUKTAMAD**. Sebarang rayuan atau bantahan tidak akan dipertimbangkan.

* Untuk makluman penyebutarga, notis sebut harga ini juga dipamerkan di laman sesawang jabatan iaitu <https://hospitalmiri.moh.gov.my> harap maklum.

* Kontraktor / Syarikat yang menyertai Sebut harga ini **wajib** berdaftar dengan Kementerian Kewangan melalui **Sistem ePerolehan**.

Sekian, terima kasih.

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

“PENYAYANG, PROFESIONALISME DAN KERJA BERPASUKAN ADALAH BUDAYA KERJA KITA”

Saya yang menurut perintah,


DR. JACK WONG SIEW YU
Pengarah Hospital,
Hospital Miri

Tarikh : 1 Mac 2018

s.k. : Residen Bahagian Miri
: Pegawai Daerah Miri
: Pegawai Kesihatan Bahagian Miri
: Hospital Marudi

} (Untuk Papan Kenyataan Tuan)